
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 122 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 29. november 

2023. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Runa Friis Hansen (EL). 

 

Spørgsmål nr. 122:  

”Vil ministeren i fortsættelse af samråd 28/11-23 oplyse om, hvordan 

sengepladskapaciteten på de højt specialiserede funktioner/centre har været 

udnyttet, herunder om og i hvilket omfang sengepladskapaciteten er brugt til andre 

patienter end ME-patienter?” 

 

Svar: 

Der henvises til svar på SUU alm. del spm. 267.  

 

Danske Regioner har supplerende oplyst, at kapaciteten i Region Midtjylland har 

været fuldt udnyttet, og at der aktuelt er en betydelig ventetid.  
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